
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde den 28-5-2025 
 

1. Nyt/forslag fra Formanden Intet nyt 

2. Nyt fra 
træningslederudvalget 

Da vi lige har afholdt store træner møde, er der 
intet nyt. 

3. Nyt fra 
konkurrenceudvalget 

Vores nye konkurrenceudvalg kører rigtig godt. 
Vores IFH3 udtagelse er klar d. 31/5 med 8 
deltagere. 

4. Nyt fra materialeudvalget  Der er flere store opgaver, der skal laves. 
Materialeudvalget er lidt presset i øjeblikket, men 
det skal nok blive lavet. 

5. Nyt fra kassereren Intet nyt 

6. Ansøgninger fonde mm. Spar købmanden i Skallerup vil gerne støtte os med 
et sponsorat. Vi venter spændt. 
Jyske bank har sponsoreret et nyt bord/bænkesæt. 
Afventer svar fra øvrige ansøgninger. 

7. Forslag/ideer fra alle 
udvalg, medlemmer mm. 

Susanne Lyngbøl forslår vi sælger godbidder i 
klubben, og det vil hun gerne stå for. Vi siger, ja tak. 
Marianne kontakter hende. 

8. Sommerfest  Sommerfesten var planlagt til juli, men flyttes til 
tirsdag d. 19. august. 

9. DM-træning Der planlægges DM træning i august. 

10.  Kantinen Vi prøver, at lave et køkkenhold til de forskellige 
konkurrencer. 

11.  Næste møde Onsdag d. 25/6 kl. 18 i klubhuset. 

12.  Evt. Hjørring kommune har fået lov, at låne klubhuset 
tirsdag formiddag i uge 24-26 og uge 32-38. 
Der indkøbes plastikkopper og drypbakke, så vores 
dyre krus kun bruges til konkurrencer. 

 


